

Date: 11<sup>th</sup> May 2023

التاريخ: 11 مايو 2023

M/S . / Boursa Kuwait Company

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Analysts/Investors Conference Call for the first Quarter of 2023**

**الموضوع: انعقاد مؤتمر المحللين/المستثمرين للربع الأول لعام 2023**

Pursuant to the provisions of the Article (8-4-2) "Premier Market Continuous Obligations" of the Boursa Rules issued under resolution No. 1 of 2018, and since Humansoft Holding (KSCP) is classified under the Premier Market.

عملاً بأحكام المادة رقم (8-4-2) "الإلتزامات المستمرة للسوق الأول" من قواعد البورصة الصادرة بموجب القرار رقم (1) لسنة 2018، وحيث أن شركة هيومن سوفت القابضة (ش.م.ك.ع.) مصنفة ضمن مجموعة "السوق الأول".

Kindly note that the Investor/Analyst Conference Call for the first quarter of the year 2023 was held at 3:00 PM (local time) on **Thursday 11 May 2023**. No significant material information has been discussed during the Conference Call. Humansoft will disclose the minutes of the Conference Call in line with regulations.

يرجى الإحاطة بأن مؤتمر المحللين/المستثمرين للربع الأول من العام 2023 قد انعقد يوم الخميس الموافق **11 مايو 2023** في تمام الساعة الثالثة عصراً (وفق التوقيت المحلي)، ولم يتم تداول أي معلومة جوهرية خلاله وأن الشركة سوف تقوم بالإفصاح عن محضر المؤتمر خلال الموعد المحدد وفقاً للقواعد المعتمدة.

Kindly find attached the above-mentioned conference presentation.

مرفق طيه العرض التقديمي للمؤتمر سالف الذكر أعلاه.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Yours Sincerely,



دلال حسن السبتي

رئيس مجلس الإدارة

**Dalal Hasan Al Sabti**  
**Chairperson of the Board of Directors**